
Geachte 

raadsgriffie, 

Via deze 

weg 

wil ik 

mijn 
steun 

uitspreken 
voor 

het initiatief **'Vriend 
van 

het Cromhoff 

Bos"** 
en 

vragen 

of 
u 

dit 
onderwerp 

op 

de 
agenda van 

de 
gemeenteraad 

wilt 
plaatsen. 

Het Cromhoffbos is een unieke 
groene plek 

in de stad Enschede. Er staan monumentale 

bomen, sommige 
met een stamdiameter van meer dan een meter. Daarnaast leven er 

beschermde en kwetsbare soorten zoals 
egels, vleermuizen, 

uilen en 

spechten. 

Er 
zijn plannen 

om tientallen bomen 
te kappen 

en het 
gebied 

flink 
op 

de 
schop te 

nemen. Veel 
inwoners, 

waaronder 
ikzelf, 

maken zich 
grote zorgen 

over de 
ecologische 

schade die dit zal aanrichten. In een 

tijd 
van 

klimaatverandering 
en biodiversiteitsverlies 

is het 
onbegrijpelijk 

dat zo'n waardevol 
stuk 

natuur in de stad 
bedreigd 

wordt. 

Daarom 
roep 

ik u 

op: 
**zet dit 

onderwerp op 
de 

politieke agenda**. 
Laat de 

gemeenteraad 
zich 

uitspreken 
over de 

kapplannen, 
en onderzoek of er alternatieven 

mogelijk zijn waarbij 
het bos behouden 

blijft. 

Met 
vriendelijke groet, 

Enschede 

B eene com 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


